

## Section 2.5 Bidders Conference call

*Replace with the following:*

A bidders' conference call will be held on **17 May 2018**. The conference will be held from **13:30 (EST) to 15:30 (EST)**. The scope of the requirement outlined in the bid solicitation will be reviewed during the conference and questions will be answered. It is recommended that bidders who intend to submit a bid participate.

Bidders are requested to communicate with the Contracting Authority in writing to [serge.tshimanga@canada.ca](mailto:serge.tshimanga@canada.ca) before the conference call to confirm participation. Bidders should provide, in writing, to the Contracting Authority, the name(s) of the person(s) who will be participating and **a list of issues/questions** they wish to table no later than **14 May 2018**.

Any clarifications or changes to the bid solicitation resulting from the bidders' conference call will be included as an amendment to the bid solicitation. Bidders who do not attend will not be precluded from submitting a bid.

Note:

additional detail information (number to call) will be provided to bidders that confirm their participation.

.....

## Section 2.5. Appel Conférence des soumissionnaires

*Remplacer avec ce qui suit:*

Une conférence téléphonique des soumissionnaires aura lieu le **17 mai 2018**. La Conférence sera tenue de **13:30 (HNE) à 15:30 (HNE)**. La portée de l'exigence énoncée dans la demande de soumissions sera examinée au cours de la Conférence et les questions seront répondues. Il est recommandé que les soumissionnaires qui ont l'intention de soumettre une offre participent.

Les soumissionnaires sont priés de communiquer avec l'autorité contractante par écrit à [serge.tshimanga@canada.ca](mailto:serge.tshimanga@canada.ca) avant la conférence téléphonique pour confirmer leur participation. Les soumissionnaires doivent fournir, par écrit, au maître d'ouvrage, le (s) nom (s) de la (des) personne (s) qui participera et **une liste des problèmes/questions** qu'ils souhaitent déposer au plus tard le **14 mai 2018**.

Toute clarification ou modification de la demande de soumissions résultant de la conférence téléphonique des soumissionnaires sera incluse en tant que modification à la sollicitation de soumissions. Les soumissionnaires qui ne sont pas présents ne seront pas empêchés de soumettre une soumission.

**Note:** information additionnelles (numéro à appeler) seront fournis aux soumissionnaires qui confirment leur participation.